
         
            
 

 
 

 

 
 
Jornada d’Innovació i Accessibilitat Territorial, 

Hospital Comarcal del Pallars 
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Amb motiu dels 25 anys del HCP vam voler fer aquesta jornada per COMPARTIR 
projectes que ens aportin solucions INNOVADORES en àrees rurals i tenint en 
compte els factors diferencials d’accessibilitat  i de manca de professionals. 
 
Després de les benvingudes, del Dr. Mateu Huguet i del Sr. Francesc Guerra, va 
haver-hi una conferencia del Dr. Antoni Anglada sobre les “persones amb 
necessitats complexes” que va contextualitzar de forma molt acadèmica la realitat 
de les persones grans a les comarques rurals tenint en compte el nous models de 
família.  
A continuació el Sr. Marcel Olivé tècnic d’innovació d’AQuAS (Agencia de Qualitat 
i Avaluació Sanitaria de Cat) ens va explicar algunes dels instruments per posar 
en marxa projectes innovadors en salut com la  
 
Seguidament hi va haver-hi una taula de projectes innovadors, des de la vessant 
del que poden aportar les tecnologies en territoris rurals, que va ser coordinada 
per la Sra. Roser Artal. 
 
En aquesta taula varen participar el Dr. Eduard Sanjurjo, Director Assistencial del 
Hospital Comarcal del Pallars, la Sra. Rosa Fumás Directora Tècnica de Serveis 
Socials al Consell Comarcal del Pallars Jussà, el Sr. Julio Jesús Sánchez, del 
grup Telefónica, el Dr. Jordi Fàbrega director de “Pediatria Pirineus” i Director 
Assistencial de la Fundació Sant hospital de la Seu, i el Sr. Alfredo Alday director 
de Osatek. 
 
Tots ells des de les seves respectives responsabilitats professionals van apostar 
pel treball conjunt, e integrat pel que fa als sistemes d’informació, el suport de les 
tecnologies sempre que sigui possible per pal·liar la gran dispersió geogràfica i la 
manca de professionals, i sobre tot per crear un nou espai de treball amb 
confiança i generositat per part de tots els actuals professionals i altres que es 
puguin sumar per donar resposta a les noves necessitats socials i sanitàries.  
 
La cloenda la va fer el Dr. Felip Benavent, Responsable de Planificació i Compra 
de Serveis de la Regió Sanitaria del Alt Pirineu i Aran, que ens va recordar, des 
dels inicis del programa Alpir de la Generalitat i les primeres passes en la decisió 
de la construcció del Hospital, ara fa 25 anys, a l’actual context sociosanitari en 
línia amb totes les intervencions anteriors. 
 
 
 



         
            
 

 
 

 

 
Creiem que va ser un èxit per l’oportunitat del tema al Pallars, pels ponents i per 
tots els assistents, tant els del Alt Pirineu, com pel que es van desplaçar per ser-
hi.  
 
Gràcies a tots! 
 
 


